

長島豐盛生命教會中文學校 LIALC Chinese School

7-19 E. Marie Street, Hicksville, NY 11801 Tel: (516) 938-1245

2019-20 年度 文化班課程及報名表 2019-20 Cultural Class & Registration Form

目的：讓學生認識中國的文化及藝術，提高他們學習中文的興趣。

Aim: To learn Chinese culture and enhance students' interest in learning Chinese.

1. 兒童繪畫、水彩繪畫班	Children Painting / Watercolor Painting Class
讓小朋友學習基本的繪畫、水彩繪畫方法，享受美麗色彩的魅力。 根據年齡分成兩組。 繪畫組：五或六歲 水彩繪畫組：七歲及以上 學費：\$120（共二十堂課） 材料：水彩顏料，筆，紙。（學生自購）	Learn basic drawing and watercolor paintings. Explore beautiful color mixing and painting. Two groups will be formed based on age. Painting Group: 5 or 6 years old Watercolor Painting Group: 7 years old & above Tuition: \$120 for twenty lessons Materials: watercolor pan set, brush and paper. (purchased by students) Note: Teacher will provide the detail of suggested supply list.
2. 中文朗讀口語班	Reading/Spoken Chinese Class
為學生提供一個輕鬆愉快的中文口語學習環境，採用如詩歌，故事書，兒童卡通或電影等形式，訓練學生的中文聽，說，及討論的能力，建立學好中文的信心。 M2 至 M7 學生 學費：\$120（共二十堂課）	Provide a friendly, fun environment for students to express themselves in Chinese. Material will be in the form of picture, story book, poem, kids TV show or movie that can encourage them to learn Chinese in a funny way. M2 to M7 students Tuition: \$120 for twenty lessons
3. 中文兒歌唱遊班	Chinese Children Songs Singing Class
用唱兒歌形式讓孩子們學中文成為一件簡單、輕鬆又有趣的學習。 MK 至 M4 學生 學費：\$120（共二十堂課）	Provide a simple and fun way to learn Chinese through popular children songs. MK to M4 students Tuition: \$120 for twenty lessons

上課日期 (Class date):

10/5, 10/19, 10/26, 11/2, 11/9, 11/16, 11/23, 1/4, 1/11, 1/18, 2/8, 2/22, 2/29, 3/7, 3/14, 3/21, 3/28, 4/18, 4/25, 5/2

時間 (time) : 12:30 pm - 1:30 pm

地點 (Place): 新堂 Maria building classrooms

長島豐盛生命教會中文學校 LIALC Chinese School

7-19 E. Marie Street, Hicksville, NY 11801 Tel: (516) 938-1245

學生姓名(中) _____ (英) _____
Student Name Chinese Name English Name

國(class) _____ 班 年齡(age): _____

報名參加：(三選一 check one)

- 兒童繪畫、水彩繪畫班 Children Painting / Watercolor Painting Class
- 中文朗讀口語班 Reading/Spoken Chinese Class
- 中文兒歌唱遊班 Chinese Children Songs Singing Class

學費 Tuition: \$ 120 (支票 check # _____) Check Payable to LIALC

家長簽名: _____ 手機: _____
Parent signature Cell phone

每班十人為限，以報名先後為準，五人以下不開班。

Registration will be on a first come first serve basis.

Accepting maximum 10 students per class. Class will not open if less than 5 students register.

如有任何問題，請電郵 chineseschool@lialc.org

If you have any questions, please email chineseschool@lialc.org